
PROTOKÓŁ NR 6/25  

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, 

które odbyło się 3 czerwca 2025 roku. 

 

 

Posiedzenie rozpoczęło się w dniu 3 czerwca 2025 r. o godz. 12:00, a zakończyło się o godz. 

13:40 tego samego dnia.  

 

Uczestniczyli w nim: 

Członkowie Komisji: 

1.Kamila Pietraszek – Przewodnicząca komisji  

2.Anna Zagrobelna – Zastępca Przewodniczącej Komisji 

3.Radosław Adamowicz 

4.Mariusz Kubiak 

5.Dagmara Rodowicz 

6.Stanisław Schmidt  

7.Monika Wojterek 

8.Anna Klepacz 

9.Andrzej Machnica 

 

Nieobecni członkowie komisji: 

brak 

 

 

Obecni spoza grona Członków Komisji:  

1.Małgorzata Staręga 

2.Tadeusz Cwynar 

3.Andrzej Weinke 

4.Zbigniew Klimek 

5.Elżbieta Zakrzewska 

6.Ryszard Rzepczyński 

7.Beata Espenschied 

8.Agata Młodawska 

9. Dorota Czyzak 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Omówienie sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta Kowary z 

organizacjami pozarządowymi w roku 2024. 

4. Analiza oraz dyskusja nad Raportem o stanie miasta Kowary za 2024 rok. 

5. Analiza z wykonania budżetu Miasta Kowary wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego za 2024 r., opinia z wykonania pod kątem udzielenia absolutorium. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kowary 

wotum zaufania. 



7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Kowary za 2024 rok. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Kowary z tytułu wykonania budżetu Miasta za rok 2024. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Ad 1.  

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzyła i przywitała zebranych Przewodnicząca p. Kamila 

Pietraszek. 

Ad 2.  

Przewodnicząca przeczytała porządek obrad. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, w 

głosowaniu wzięło udział 9 radnych (9 radnych za). 

 

Ad. 3.  

Pani Przewodnicząca poprosiła pracownika Urzędu Pana Andrzeja Weinke o omówienie 

sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta Kowary z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2024, radni nie wnieśli uwag. 

  

Ad 4. 

Analiza oraz dyskusja nad Raportem o stanie miasta Kowary za 2024 rok w dyskusji wzięli 

udział następujące osoby: 

1. Ryszard Rzepczyński 

2. Elżbieta Zakrzewska 

3. Zbigniew Klimek 

3. Radni komisji Rewizyjnej. 

 

Ad. 5 

Komisja zapoznała się z zarządzenie nr 0050.50.2025 Burmistrza Miasta Kowary z dnia             

31 marca 2025 r. w sprawie przedstawienia rocznego sprawozdania z wykonania budżetu 

Miasta Kowary wraz z informacją o stanie mienia komunalnego za 2024 rok, ze sprawozdaniem 

finansowym, opinią z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Kowary za 2024 rok. Pani 

Przewodnicząca poprosiła Panią Skarbnik Agatę Młodawska o omówienie.                                        

Po przeprowadzonej dyskusji komisja opiniuje pozytywnie budżet za 2024 rok. Komisja 

wydała pozytywną opinie o wykonaniu budżetu Gminy Miejskiej Kowary za 2024 rok oraz w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kowary. Pod głosowanie poddano 

opinie i wniosek. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych (9 radnych za).  

Ad. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kowary wotum 

zaufania. 

Po zapoznaniu się i dyskusji, projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych (9 radnych za). 

 



Ad. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Kowary za 2024 rok. 

Po zapoznaniu się i dyskusji, projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych (9 radnych za). 

Ad. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Kowary z tytułu wykonania budżetu Miasta za rok 2024. 

Po zapoznaniu się i dyskusji projekt, uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych (9 radnych za). 

Ad. 9 

Sprawy różne: 

Przewodnicząca komisji poprosiła o wykonanie projektu przejścia dla pieszych przez drogę 

wojewódzka z ulicy Bukowej na Rejtana, w związku z intensywnym ruchem samochodowym 

na tej drodze w kwestii bezpieczeństwa przemieszczjących się mieszkańców i turystów. Pani 

Burmistrz odpowiedział, że zostanie to zgłoszone do zarządcy drogi. 

Kolejna prośba Przewodniczącej komisji o wykonie oświetlenia na ulicy Kasztanowej oraz 

zamontowanie spowalniaczy, które spowodują iż ta ulica będzie bardziej bezpieczna i przez to 

przyjazna dla mieszkańców, którzy tam często spacerują. 

 

Ad. 10 

Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołowała:                                                Przewodnicząca Komisji 

          Rewizyjnej: 

 

Kamila Pietraszek                        

                                                                                                                Kamila Pietraszek 


